
Zápis z  jednání Školské rady /ŠR / č. 5 
 
 
Termín:  30.10.2007 
Přítomni: Stejskal Vladimír, Čermáková Vladimíra, Čajánková Taťána 

Hojdar Karel, Králová Iveta, Tauber Jiří 
 
    
Omluveni: Milčická Jana 
Neomluveni: Ziegler Karel 
 
Body jednání: 1/ Výroční zpráva školy za školní rok 2006/2007 
  2/ Rozbor hospodaření za rok 2006 a 1. pololetí 2007 
  3/ Diskuse 
   
 
 
 
1/ Výroční zpráva byla jednomyslně schválena bez námitek. 
 
2/ Rozbor hospodaření za rok 2006 a za první pololetí 2007 byl schválen bez námitek. 

Členové rady se dohodli, že se sejdou po ukončení pololetí pro schválení ročního rozboru 
hospodaření za celý rok 2007. 

  
Školská rada doporučuje vedení školy zažádat o možnost využití čerpání úspory za energie  
a rýsujícího se kladného hospodářského výsledku pro nutné investice do vybavení školy  
/ nábytek, výpočetní technika apod./. 

 
3/ Ze strany žáků, rodičů ani školy nebyl vznesen žádný podnět pro jednání Školské rady,  

a to žádnou formou /web, písemně, ústně/. 
Členové rady byly seznámeni se změnami ve škole / rozšíření počtu tříd, rozšíření 
pedagogického sboru/. 

  
Zástupci školy ve Školské radě požádali rodiče o hodnocení školy z jejich pohledu – to bylo 
pozitivní, bez připomínek. 

 
  
 
 
 
Zapsala: Králová Iveta, České Budějovice  06.11. 2007 
Potvrzuje: Stejskal Vladimír  07.11.2007 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


